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1. E j endomsudvalg

Udskrift af udvalgets møde den 20. maj 
1980 samt ekstraordinære møder den 27. 
maj samt 10. juni 1980 fremsendes i fo 
tokopi til Byrådets efterretning.

a, pkt, 4

Dyrlæge Ove Thamdrup forespørger om
kommunen stadig ønsker at gøre brug af — 1 ~~
sin forkøbsret til ejendommen matr. nr.__________________
53 a, Skibby, beliggende Degnebakken
3. '
Ejendommen er udlagt til P-plads til
kirken i partiel byplanvedtægt nr. 8. __________________
Ejendomsudvalget indstiller til Byrå" ^
det, at den partielle byplanvedtægt % g/

ændres, idet ejendommen tages ud af ' " ~
planen. — — -— - -- — 
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b. pkt. 6

Ejeren af matr. nr. 10 æ, Vellerup, Gø
gevænget 27, Knud Engel ansøger om dis
pensation fra bestemmelserne i BR-77, 
kap. 3.2.3, stk. 5 om afstand til nabo
skel for en projekteret carport. Afstan
den bliver 1,0 m - skal være mindst 2,5 
m.

1980

kl. 19.00

i byrådssalen.

Dispensationsansøgningen begrundes med, 
at ejendommen er en koteletgrund og den 
eksisterende beplantning vil blive øde
lagt ved en anden placering.
Ejeren af naboejendommen matr. nr. 10 z, 
Vellerup, Gøgevænget 26 meddeler, at 
han ingen indvendinger har mod meddelel
se af en eventuel dispensation. 
Ejendomsudvalget indstiller til Byrådet, 
at der meddeles dispensation for afstand 
til skel som ansøgt.
Ib Danielsen indtager særstandpunkt.

i/"P%s- V --------- ——-   ■--■ ■ — --—V l'

c . pkt. 3

Ejeren af matr. nr. 1 be, Skibby, Indu
strivej 21, Harry Søndergård anmoder om 
genoptagelse af sagen vedr. ansøgning 
om opførelse af en tilbygning til eksi
sterende industrivirksomhed til anven
delse som smørrebrødsforretning, idet 
der fremsendes nye og mere udførlige op
lysninger .
Ejendomsudvalget indstiller til Byrådet, 
at den tidligere afgørelse fastholdes. 
Hans Frederiksen indtager særstandpunkt.
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fortsat

d . pkt. 6

Der har den 4. juni 1980 været afholdt 
licitation vedr. Ferslev Sportsplads.
Ejendomsudvalget indstiller til Byrådet, 
at tilbud på kr. 228.310,- excl. moms 
fra Brdr. K. Hansen A/S, Rødvig, anta
ges .
Der er afsat kr. 106.000 på budgettet 
for 1980.
Det resterende beløb på kr. 190.000 
søges som kasseudlæg fra konto 801-00 
til konto 031-05-810-03.
Beløbet er incl. udgifter til beplant
ning m.v.
Sagen er ikke behandlet af økonomiud
valget.

B randkommis s ionen

Udskrift af udvalgets møde den 3. juni 
1980 fremsendes i fotokopi til Byrådets 
efterretning.

Teknisk udvalg

Udskrift af udvalgets møde den 22. maj 
samt ekstraordinære møde den 3. juni 
1980 fremsendes i fotokopi til Byrådets 
efterretning.
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a. pkt, 11

Teknisk udvalg indstiller til Byrådet, 
at udvalget forestår varmeforsynings
planlægningen .
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3. fortsat 

b._pkt._3

Teknisk udvalg har genoptaget sagen vedr 
kloakering af en del af Hjortevej. 
Landinspektør!irma Børge Hansen har frem
sendt 2 alternative skitseforslag med 
tilhørende overslag vedrørende kloake
ring af området omkring Hjortevej. 
Teknisk udvalg: Efter drøftelse af inha
bilitetsspørgsmål fremkom følgende ved 
afstemning.
Knud Ph. Nielsen inhabil med 5 stemmer 
for.
Bent Olsen inhabil med 3 stemmer for, 2 
stemte ikke.
Det indstilles til Byrådet, at man afven
ter ejendomsudvalgets indstilling til 
Byrådet om tidsfølgeplanen for kommunen.
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4. Syn af offentlige veje.

Udskrift af udvalgets protokol fra syn 
den 12. maj 1980 fremsendes i fotokopi 
til Byrådets efterretning.

a. pkt. 762

Teknisk udvalg indstiller til Byrådet, 
at bivej nr. 125 - Kirkestræde i Skibby 
- spærres for kørende trafik.
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5. Kulturelt udvalg

Udskrift af udvalgets møde den 23. maj 
6g ekstraordinære møde den 6. juni 1980 
fremsendes i fotokopi til Byrådets ef
terretning.
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6. Økonomiudvalget

Udskrift af udvalgets møde den 9. juni 
1980 fremsendes i fotokopi til Byrådets 
efterretning.
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a. pkt. 6

Samarbejdsudvalget fremsender plan.for 
administrationens benyttelse af kommune
kontoret efter tjenesteboligens nedlæg
gelse.
Planen går i korte træk ud på 
at ligningskontoret, bortset fra folke

registret, overtager lejligheden på 
1. sal,

at socialkontoret overtager det nuværen
de ligningskontor og afgiver første 
halvdel af det nuværende kontor til 
folkeregister og incassoafdeling. 

Økonomiudvalget behandlede forslaget på 
sit møde den 5. maj 1980 og besluttede 
at tilbagesende til samarbejdsudvalget, 
idet man henstillede, at der skulle fin
des en anden placering af ejendomsskat
tekontoret , således at det nuværende lo
kale blev frigivet til udvalgsværelse og 
samtalerum for teknisk forvaltning.
Efter fornyet behandling fremsendte sam
arbejdsudvalget påny, idet man ikke 
fandt det muligt at finde en anden pla-

fortsættes .,.
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6 .

a. pkt, 6 fortsat _

cering af ejendomsskattekontoret. I _ 
kældergangen findes 2 lokaler, der ik
ke er godkendt til arbejdslokaler, men 
kan benyttes til møde- og samtalerum, - 
hvorfor samarbejdsudvalget foreslog, _ 
at disse lokaler blev anvendt til det 
ønskede formål.
Ligningskontoret havde overfor samar- -
bejdsudvalget fremsat ønske om, at fol-_
keregistret flyttede med på 1. sal i
lejligheden, såfremt sydgavlen blev
rykket ud til "endevæg", hvilket ville “2medføre yderligere ca. 12 m . _
Som følge heraf kan den nyopsatte væg 
mellem incassoafdeling og socialforvalt
ning flyttes et vinduesfag mod øst i “ 
incassoafdelingen, hvorefter dobbelt- _ 
døren udskiftes med en enkelt dør. 
Ligningskontoret ønsker at bibeholde 
de oprindelige skillevægge på første- " 
salen. _
Økonomiudvalget fremsender til Byrådet 
med følgende ændringer:
a) Ejendomsskattekontoret flyttes til " 

stueetagen, hvor skillerummet ved _ 
søjle bevares og nyt skillerum etab
leres 2 fag mod V.

b) Badeværelse i lejligheden bibeholdes
c) To lokaler i kælder stilles til rå- - 

dighed som samtalerum.
d) Sydgavl på 1. sal rykkes til "ende

væg" .
Udgiften søges kompenseret ved bespa- - 
reiser.

fortsat _

Onsdag den 18. 
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fortsat
a . pkt. 6 fortsat

Sagen har.efter økonomiudvalgets be
handling været forelagt samarbejdsud
valget, som er enig i økonomiudvalgets 
indstilling punkterne a), c) og d).
Med hensyn til pkt. b) kan udvalget ikke 
gå ind for bevarelse af badeværelset på 
1. sal. (notat fra mødet er fremlagt i 
sagen).

/■$&?

(Teknisk forvaltning har udarbejdet 
overslag over ombygningerne - fremlagt 
i sagen)

f f , s {  f s s c  I'ii't a A.

b , pkt. 7

Slagtermester Irvin Helium ansøger om 
nedsættelse af kloakbidrag for matr.nr. 
31 e og 33 d, Venslev.
Som begrundelse nævnes, at der ikke mere 
foregår ugentlige slagtninger af krea
turer og grise.
Matr. nr. 33 d inddrages under matr. nr. 
31 e og udlægges til parkeringsplads 
til forretningen.
Samtidig anmodes om tilbagebetaling af  ̂
kloakbidrag for perioden juli og oktober 
kvartal 1979 samt januar kvartal 1980, 
da matr. nr. 31 b og 31 e ikke i denne 
periode har været tilsluttet Skibby kom
munes kloak.
Teknisk udvalg indstiller, at der ikke 
kan bevilges nedsættelse af anlægsbi
drag til kloak.
Der kan ikke bevilges tilbagebetaling 
eller erstatning som ansøgt.
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b . pkt. 7 fortsat

Driftsbidragets størrelse undersøges 
nærmere.
Knud Ph. Nielsen og Erik A. Hansen tager 
forbehold med hensyn til krav om udgif
ter til udsugning og ødelagt relæ. 
Økonomiudvalget godkender teknisk ud
valgs indstilling.
Knud Ph. Nielsen fastholder sit forbe
hold .

c. pkt. 8

Socialudvalget ansøger om følgende til
lægsbevillinger for indkomståret 1980:
kt. 523 daginst. for 

og unge
børn

130.000
kt. 533 døgninst. for 

voksne 500.000
kt. 535 De gaml.Hjem

- refus.
- andre km.

680.000
340.000
85.000 255.000

kt. 541 dagcentre, værk
steder m.v. 250.000

kt. 598 langt. led. 
- refus.

860.000
430.000 430.000

Ialt 1.565.000

Det bemærkes, at socialudvalget ikke ved 
budgetrevision pr. 31/3 1980 har fundet 
mulighed for at anvise besparelser på 
et beløb til dækning af de ansøgte til
lægsbevillinger.
Økonomiudvalget: Konto 523 - 533 ~ 541 
og 598 tages op ved regnskabsafslutnin
gen, men økonomiudvalget holdes løbende 
orienteret.
Konto 535 fremsendes til Byrådet uden an' 
befaling. Økonomiudvalget påbyder, at 
budget og personalenormering skal over
holdes .

i byrådssalen.
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d . pkt♦ 9

Fæl lesstyrelsen for skolepsykologisk 
virksomhed i Jægerspris og Skibby kom
muner anmoder om en udtalelse angående 
personalebehov ved skolepsykologisk 
rådgivning efter særforsorgens udlæg
ning.
Fælleslærerrådet anbefaler en fortsat 
udbygning som foreslået. 
Skolekommissionen anbefaler, at der an
sættes 1 klinisk psykolog mere. 
Kulturelt udvalg anbefaler forslaget. 
Erik A. Hansen indtager særstandpunkt. 
Socialudvalget anbefaler ansættelse af 
1 klinisk psykolog yderligere pr. 1/8 
1980 .
Økonomiudvalget fremsender til Byrådet 
med anbefaling.
Hans Frederiksen og Knud Ph. Nielsen 
indtager særstandpunkt.

e. pkt, 14

Teknisk udvalg har. drøftet forhøjelse 
af priser på grusgravmaterialer og ind
stiller følgende til Byrådets godkendel
se :
Harpet grus 
Nøddesten 
Grus fra bakken 
Granit 
Sand
25/25 Sten
Stabilt grus (B-grus)
Priserne er excl. moms og råstofafgift. 
Økonomiudvalget fremsender til Byrådet

fortsat

16,70 kr./rrf 
27,40 - -
udgår
21,74 - -
udgår
14,60 - -
29,80 - -
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fortsat

f. pkt. 15

De fire taxavognmænd i Skibby kommune 
ansøger om tilladelse til forhøjelse af 
hyrevognstaksterne.
Teknisk udvalg indstiller til Byrådet, 
at hyrevognstaksterne forhøj es i henhold 
til hyrevognsnævnets takster som ansøgt. 
Økonomiudvalget fremsender til Byrådet 
med anbefaling.

g. pkt. 17

B randkommi s s ionen og t ekni sk Udvalg ind" 
stiller til Byrådet, at kommunen anskaf
fer en automobilsprøjte (brugt) fra Kø
benhavns Brandvæsen.
Anskaffelsessum kr. 190.000, der finan
sieres ved kr. 50.000 fra anlægskonto 
110-00-805-04 - restbeløbet kr. 140.000
ansøges som tillægsbevilling, der finan
sieres af kassebeholdningen kt. 801-00. 
Økonomiudvalget fremsender til Byrådets 
afgørelse.

h. pkt. 18

Losseplad s udva1get og ‘ tekni sk udvalg 
ansøger om frigivelse af anlægssum fra 
konto 064-04-810-05 med kr. 500.000 til 
indretning af losseplads ved Maglehøj- 
gård.
Økonomiudvalget fremsender med anbefa
ling til Byrådet.



Dag og år: Blad nr.

7. Lokalplan nr. 21 vedr. deponeringsplads 
på Maglehøjgårds jorder på matr. nr.
6 a, Onsved har nu været offentligt 
fremlagt i 2 måneder.
Der har ingen indsigelser været, hvor
for planen forelægges Byrådet til ende
lig godkendelse.

8. Kurt Bierrings, Skovvejen 8, Sønderby 
anmoder om at måtte udtræde af 
skolenævnet ved Skuldelev Skole samt 
ungdomsskolenævnet på grund af fraflyt
ning fra kommune.
Suppleant til Skuldelev skolenævn er 
Tommy Hansen, Ellevej 8, Skuldelev. 
Suppleant til ungdomsskolenævnet er 
Bodil Jensen, Mejerivej 4, Ferslev.
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B Y R Å D S M Ø D E

T I L L Æ G S D A G S O R D E N
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1. Byrådsmedlem Bent Olsen anmoder i 
skrivelse af 14/6 1980 om optagelse 
af følgende punkt fra ejendomsudval
gets dagsorden, møde den 10/6 1980 
blad 890 pkt. 1:

"Ejeren af matr. nre. 7 1, 7 m og 17 
m, Vejleby, Vestervej 28, Bent Lynge 
Nielsen ansøger om principiel tilla
delse til at frastykke en parcel på 

2ca. 750 m med det eksisterende par-
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celhus.
2Restparcellen er på ca. 4423 m og er

2bebygget med 1059 m tømrerværksted.
Ejendomsudvalget vedtog, at sagen ud
sættes til næste ordinære ejendomsud
valgsmøde, idet udvalget ønsker at hø
re Borgmesterens redegørelse for sagen 
som helhed.
Hans Frederiksen deltog ikke i sagens 
behandling."

%
S tf .^

•*-f  j  -




